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Hier heb jij de AAV-reader voor de algemene afdelinngsvergadering op 15 juni. Hierin vind je alles wat je nodig hebt 
tijdens de vergadering. Er wordt veel belangrijks besproken. Denk aan kandidaturen, moties, belangrijke 
documenten, verantwoordingen en meer. Hierin vind je dus alles wat hiervoor relevant is. 

Op deze AAV wordt Gijs Broere voorgedragen als dagvoorzitter, en Imraan el Hamdaoui als dagnotulist. Stein 
Jonker, van het afdelingsbestuur Leiden-Haaglanden, Esmay Versteegh, onze afdelingsbuddy in het Landelijk 
Bestuur, en Wessel Fonck, van onze eigen afdeling, worden voorgedragen als Stemtelcommissie. 

Verder willen we dat de vergadering vooral prettig verloopt. Daarom willen we jouw er aan herinneren dat DWARS 
een gedragscode heeft. Deze kan je hier lezen. 

Als nog vragen hebt over de vergadering of andere zaken, stuur dan vooral een mailtje naar op 
secretaris.amsterdam@dwars.org. 

Namens het hele bestuur wens ik jouw een hele fijne winter-AAV! 

Veel liefs, 

Joshua Paans 
Voorzitter a.i. & secretaris DWARS Amsterdam 

  

https://dwars.org/wp-content/uploads/2022/06/Gedragscode-laatst-gewijzigd-21-11-2021-1.pdf
mailto:secretaris.amsterdam@dwars.org
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De vergadering vindt plaats in CREA in Amsterdam. CREA is gevestigd op de Nieuwe Achtergracht 170 in 
Amsterdam. 

Op de website vind je alle documenten voor deze AAV. De inhoud van de meeste documenten staan in deze reader. 

Hier vind je een lijst met relevante documenten voor deze AAV. Bepaalde documenten staan ook in deze reader, 
denk aan de verantwoordingen en kascontrole verslagen. 

Verantwoordingen: 
• Bestuursverantwoording Algemeen 
• Bestuursverantwoording Diversiteit Sprekers 
• Bestuursverantwoording Joshua Paans (Voorzitter a.i. en Secretaris) 
• Bestuursverantwoording Martin Voogd (Penningmeester) 
• Bestuursverantwoording Renzo Gort (Politiek) 
• Verantwoording Zoekcommissie 
• Verantwoording Cultuurcommissie 
• Verantwoording Diversiteitscommissie 

Notulen: 
• Voorgestelde Notulen Winter 2022 (Vast Te Stellen Zomer-AAV 2023) 
• Notulen Zomer 2022 (Vastgesteld Winter-AAV November 2022) 

Financien: 
• Financieel Halfjaarverslag 
• Controle Kascommissie 24 Mei 

Afdelingsdocumenten: 

• Afdelingsreglement (Laatst Gewijzigd Winter-AAV November 2022) 
• Afdelingshandvest (Vastgesteld Tussentijdse-AAV April 2021) 
• Bestuursbeleidsplan 2022-2023 

Als je nog vragen hebt kun je contact opnemen met: 

Het Bestuur amsterdam@dwars.org 
Joshua Paans (Voorzitter en Secretaris) +31 6 15193163 / voorzitter.amsterdam@dwars.org 
Martin Voogd (Penningmeester) penningmeester.amsterdam@dwars.org 
Renzo Gort (Politiek) politiek.amsterdam@dwars.org 

 

  

https://dwars.org/amsterdam/zomer-aav/documenten/
https://dwars.org/amsterdam/wp-content/uploads/sites/5/2023/05/Verantwoording-Algemeen.pdf
https://dwars.org/amsterdam/wp-content/uploads/sites/5/2023/06/Verantwoording-Diversiteit-Sprekers.pdf
https://dwars.org/amsterdam/wp-content/uploads/sites/5/2023/06/Verantwoording-Joshua-Paans.pdf
https://dwars.org/amsterdam/wp-content/uploads/sites/5/2023/06/Verantwoording-Martin-Voogd.pdf
https://dwars.org/amsterdam/wp-content/uploads/sites/5/2023/05/Verantwoording-Renzo-Gort.pdf
https://dwars.org/amsterdam/wp-content/uploads/sites/5/2023/05/Verantwoording-Zoekcommissie.pdf
https://dwars.org/amsterdam/wp-content/uploads/sites/5/2023/06/Verantwoording-Cultuurcommissie.pdf
https://dwars.org/amsterdam/wp-content/uploads/sites/5/2023/06/Verantwoording-Diversiteitscommissie.pdf
https://dwars.org/amsterdam/wp-content/uploads/sites/5/2023/05/Notulen-Winter-AAV-DWARS-Amsterdam.pdf
https://dwars.org/amsterdam/wp-content/uploads/sites/5/2022/11/Notulen-zomer-AAV.pdf
https://dwars.org/amsterdam/wp-content/uploads/sites/5/2023/06/Financieel-Halfjaarverslag.pdf
https://dwars.org/amsterdam/wp-content/uploads/sites/5/2023/06/Kascontrole-24.05.pdf
https://dwars.org/amsterdam/wp-content/uploads/sites/5/2022/12/Afdelingsreglement-per-24-11-2022.pdf
https://dwars.org/amsterdam/wp-content/uploads/sites/5/2021/05/Afdelingshandvest-per-aav-21-04-2021.pdf
https://dwars.org/amsterdam/wp-content/uploads/sites/5/2022/10/Beleidsplan-2022-23.pdf
mailto:amsterdam@dwars.org
mailto:voorzitter.amsterdam@dwars.org
mailto:penningmeester.amsterdam@dwars.org
mailto:politiek.amsterdam@dwars.org


DWARS Amsterdam | AAV-Reader (V5) | Zomer-AAV 2023 | 15 Juni

5 

  



DWARS Amsterdam | AAV-Reader (V5) | Zomer-AAV 2023 | 15 Juni

6 

Tijd Wat 
19.20 Inloop 
19.30 Opening 
19.32 Instemmen van het presidium en de stemtelcommissie, vaststellen agenda en notulen 
19.34 Mededelingen en opening door het dagpresidium 

19.35 Verantwoording afdelingsbestuur 

Algemene Verantwoording 
Verantwoording Diversiteit Sprekers 
Joshua Paans 
Martin Voogd 
Renzo Gort 

20.00 Verantwoording commissies 

Verantwoording Cultuurcommissie (CuCo) 
Verantwoording Diversiteitscommissie (DivCo) 
Verantwoording Zoekcommissie (ZoekCie) 
Verantwoording Adviescommissie (AdviesCo) 

20.15 Verkiezingen 

Voorzitter 
Secretaris 
Penningmeester 
Bestuurslid Politiek 
Bestuurslid Promotie & Ledenwerving 
Bestuurslid Internationaal 
Algemeen Bestuursleden 
Voorzitter Cultuurcommissie 
Voorzitter Diversiteitscommissie 
Voorzitter Internationaalcommssie 

21.15 Pauze 
21.30 Financiën 
21.40 

Benoemingen 
Zoekcommissie 

21.42 Kascommissie 
21.45 Wijzigingsvoorstellen 
22.00 Moties 
22.15 Uitslagen verkiezingen 
22.25 W.v.t.t.k. / Rondvraag 
22.30 Afsluiting en Afscheid 
22.35 Naborrel 
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Heb je vragen aan het bestuur naar aanleiding van de verantwoordingen? Je kunt vragen stellen op 
dwars.org/amsterdam/zomer-aav/vragen/. Als je wilt dat het bestuur tijd heeft om hiervoor over te beraden, stuur 
het dan uiterlijk 72 uur voor de AAV op. Vragen indienen daarna, en op de AAV is ook mogelijk, alleen is dat vooral 
bij moeilijkere en inhoudelijkere vragen niet wenselijk. Ook over onderwerpen die niet langs zijn gekomen in de 
verantwoordingen kun je vragen stellen. 

Lieve lieve afdeling 

Een jaar geleden zijn wij verkozen om jullie bestuur te zijn. Een jaar geleden begonnen wij aan dit avontuur. Wat is er 
veel gebeurd in dat jaar, wat een jaar was dit. 

Bestuursontwikkelingen 
In november hebben we al gereflecteerd op het feit dat het bestuur kleiner is geworden. De voorzitter heeft zich 
helaas na een paar maanden moeten terugtrekken uit het bestuur. Dit leidde tot een drie-persoonbestuur, met een 
secretaris als ad interim voorzitter. Niet ideaal, maar in onze ogen is dit wel goed gekomen. 

Na de winter-aav, waar duidelijk werd dat er geen tussentijdse opvolger zou komen, hebben wij veel gepraat met 
het Landelijk Bestuur. Eindelijk is ervoor gekozen om het in de huidige vorm door te zetten, het leuk het minst 
suboptimale scenario. 

Was het lastig met z’n drien? Ja, tuurlijk. Een bestuur van iets is zijn is op zichzelf lastig, en als je weinig mensen hebt 
dan moet je nou eenmaal compromissen sluiten in de capaciteit. Dat is soms jammer, maar het is wel de realiteit. 

Campagne 
Dit jaar hadden wij natuurlijk te maken met de provinciale staten en waterschapsverkiezingen. In Noord-Holland en 
Flevoland zitten er DWARSers in de staten, geweldig nieuws. Dat was, naast het campagne voeren voor GroenLinks, 
ons grootste doel. Helaas hebben wij niet groots kunnen uitpakken met de campagne. Vanwege de 
eerdergenoemde capaciteit hebben wij het relatief simpel gehouden. In onze ogen was er niks fout hieraan, het was 
alleen vrij minimaal. Met twee flyeractiviteiten en wat online promotie hebben wij toch nog wel wat campagne 
gevoerd.  

Afdelingsontwikkelingen 
Sinds 1 juli 2022, de ingangsdatum van het huidig bestuursjaar, is DWARS Amsterdam netto 145 leden kleiner 
geworden. Dit klinkt als een probleem, maar is het niet. Het Landelijk Bestuur heeft begin 2023 veel leden 
uitgeschreven die boven de 27 zijn, de leeftijd die verbonden is aan de subsidieregelingen waar wij onder vallen. In 
totaal zijn er 246 leden uitgeschreven, voor het grootste gedeelte om deze reden. Tegelijkerijd hebben wij 101 
nieuwe leden mogen verwelkomen. Dat zijn er 74 sinds het schrijven van de verantwoordingen voor de winter-aav. 
Ongeveer drie keer zoveel als de 27 die toen de tussenstand was. 

Het is zo dat DWARS momenteel niet snel groeit, dus dat merken wij ook. Maar toch kijken wij positief naar deze 
ontwikkelingen. Het verenigingsleven is sinds de pandemie lastig, maar DWARS en DWARS Amsterdam laten nu 
toch wel tekenen van herstel zien. Hopelijk wordt deze lijn alleen maar doorgezet. 

Langzaamaan zal dit er toe leiden dat ook activiteiten beter bezocht gaan worden. Hopelijk kan het volgend bestuur 
deze toename in nieuwe leden om kunnen zetten naar een goede ledenbinding en van DWARS Amsterdam de 
actieve club maken die het kan zijn. 

Politiek 
Als DWARS Amsterdam schuiven wij in principe wekelijks aan bij de fractievergaderingen van GroenLinks 
Amsterdam. Dit doen wij enerzijds om op de hoogte te blijven van wat er gebeurt in de gemeente en GroenLinks, 
maar ook om onze stempel te kunnen drukken. Wij krijgen daar de ruimte om mee te discussieren, ons ongenoegen 
te uiten, maar ook om toe te juichen en onze eigen punten op te brengen. 

Later in het jaar is er ook meer contact geweest met GroenLinks Hoorn. Zo kunnen we ons bereik uitbreiden om ook 
buiten Amsterdam bezig te zijn. 

https://dwars.org/amsterdam/zomer-aav/vragen
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Activiteiten 
Uiteraard zijn wij door gegaan met het organiseren van activiteiten. Samen met de Cultuurcommissie hebben we een 
gezellige winterdiner opgezet, zijn we langs het Amsterdam Light Festival gelopen en hebben we ronde twee van de 
pubquiz georganiseerd (en gewonnen). 

Daarnaast hebben samen met GroenLinks een avond over jongerenhuisvesting georganiseerd, een van de 
problemen die het dichtst bij onze leden ligt. 

Daarnaast hebben we de eerste, en hopelijk jaarlijke, klassieker georganiseerd met DWARS Rotterdam-Rijnmond. 
Daar hielden we een themaavond en pubquiz over het OV, en bij ons de Zinloze Discussieavond, met als klap op de 
vuurpijl de voorzittersbattle. 

Tot slot 
Het is een hectisch jaar geweest. Onwijs leuk, daar niet van. Wij zijn de afdeling zo dankbaar dat jullie ons deze kans 
hebben gegund. Maar nu is het tijd om het stokje over te dragen. Hopelijk waren wij een beetje een goed bestuur, 
en hebben we jullie trots kunnen maken <3 

En laten we niet vergeten, onze gewedelidge afdelingsbuddy Esmay Versteegh te bedanken <3 

Het was ons een waar genoegen, 

Met een lieve DWARSe groet, 

Het bestuur           

Op het DWARS Zomercongres 2022 is er een motie aangenomen die afdelingsbesturen oproept om zich een 
verantwoording af te leggen voor de diversiteit van sprekers die zij uitnodigen. Op deze manier geven wij hier vorm 
aan. 

Als afdeling hebben wij uiteraard diversiteit en inclusiviteit hoog in het vaandel staan. Het zijn kernpunten van 
DWARS, en kernpunten van DWARS Amsterdam. Daarom vinden wij het ook belangrijk dat deze motie is 
aangenomen. 

Wij houden altijd rekening met wie wij waarvoor uitnodigen. Daar tegenover staat dat wij dit jaar erg weinig 
activiteiten hebben georganiseerd waar een externe spreker aan te pas kwam. Wij hebben uiteraard alsnog wel gelet 
op dat wij zo divers mogelijk proberen te zijn in wie wij uitnodigen. 

In onze ogen hebben wij voldoende gelet op de diversiteit van de sprekers bij onze activiteiten. De sprekers die 
door ons als bestuur zijn uitgenodigd, door de CuCo zijn uitgenodigd en die zijn uitgenodigd bij gezamenlijke 
activiteiten hebben diverse culture en ethnische achtergronden, en diverse genderidentiteiten. 

Wij geloven daarom voldoende te hebben gehandeld. Het is lastig in een jaar met weinig activiteiten met externe 
gasten, en het kan altijd meer en beter. Het is een onderwerp die belangrijk is en blijft en dus hopen wij dat het 
volgend bestuur deze lijn kan doorzetten. 

Zo is het alweer bijna voorbij. We maken de maand af, en dan wordt er een nieuwe bestuur ingeluidt. Maar mijn 
hemel wat was dit een jaar. Een die heel lang bij me zal blijven, een die veel voor mij heeft betekend. 

Voorzitter 
Zoals jullie weten is het niet precies gelopen zoals gepland. Hier heb ik in November al op gereflecteerd, dus ik zal 
het hier kort houden. Dat ik de voorzitters rol op me zou nemen zag ik niet aankomen, maar het was een geweldige 
kans. In de periode tot aan de Winter-AAV was het vooral nog kijken hoe ik het precies wilde invullen. Daarbij was de 
hoop dat er een opvolger verkozen zou worden. Dat is toen niet gebeurd en zodoende ben ik in deze rol gebleven. 

Is het ideaal om twee bestuursfuncties uit te oefenen? Nee, en het is ook niet helemaal democratisch wenselijk. Maar 
het was het beste wat we konden doen in met de middelen die we hadden. We, en ikzelf, geloofden dat het goed 
zou komen, en we hadden de steun van landelijk bestuur. 
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Dit tweede half jaar heb ik echt de twee functies naast elkaar uitgeoefend. Secretaris achter de computer, voorzitter 
in gesprek. Ik denk zelf dat ik die balans goed heb gevonden. Natuurlijk is niet alles perfect gegaan, dat kan ook 
niet. Soms had ik wat daadkrachtiger kunnen zijn, en ik had gehoopt dat ik mezelf iets meer had kunnen laten zien. 

Ik vind het belangrijk dat een voorzitter veel te zien is, dat is het tweede halfjaar meer gelukt dan daarvoor. Maar 
toch waren er in mijn ogen iets te veel momenten waar het niet lukte. Daarbij vind ik het jammer dat we ons als 
afdelingen niet veel hebben geprofileerd in de campagne en de media. Ik had daar geloof ik meer kunnen bereiken, 
maar op sommige momenten zaten we wel gewoon echt op volle capaciteit. 

Dat moment dat het stokje aan mij werd overgedragen zal ik nooit vergeten. Het heeft mij de kans gegeven om 
zoveel te doen en te leren. Bovenal zal ik dat allemaal blijven gebruiken om mij in te zetten voor deze prachtige 
vereniging. 

Secretaris 
Dan de functie waar ik mij daadwerkelijk voor heb gekandideerd. Over het algemeen is het vrij goed gegaan, maar ik 
had ook meer willen bereiken. Projecten als de website en het archief helemaal opschonen ben ik aan begonnen, 
maar heb ik niet af kunnen maken. 

Ook sommige kleinere dingen zijn niet altijd gelukt. Sommige nieuwsbrieven kwamen laat, en de notulenspin is iets 
geworden waar je in de praktijk niet meer na elke vergadering, maar na een paar maanden de notulen krijgt. Dingen 
die met een groter bestuur geen probleem waren geweest, maar met de capaciteit die we hadden wel lastig waren. 

Aan de andere kant heb ik het volledig tweetalig maken van de website doorgezet, en is dit zo goed als af. Ook 
heeft de nieuwsbrief een nieuwe look gekregen. Dit soort dingen zijn altijd wel goed gegaan. Ik ben nooit tegen 
grote obstakels opgelopen als het gaat om de website, agenda of iets anders. 

Wat mij ook heeft geholpen dit jaar is dat ik ook de secretaris ben van de landelijke Congrescommissie. Hier ben ik 
met vergelijkbare dingen bezig als voor de afdeling. Denk aan draaiboeken, PowerPoints, kranten/readers en locatie- 
en techniekmanagement. Het extra contact die ik daardoor heb met het Landelijk Bestuur is ook waardevol 
gebleken. Je hebt net wat extra momenten om in te checken, vragen te stellen, hulp te zoeken. 

Tot slot 
Ik zeg het nog maar een keer: wat een jaar. Renzo en Martin, onwijs bedankt voor alles dit jaar. Ik weet niet wat ik 
zonder jullie heb gedaan. Martin, je bracht de ervaring en rust die nodig was. Als er een ding is waar ik me dit jaar 
geen zorgen om heb gemaakt is het de financien. Renzo, super bedankt voor het kandideren op de AAV. Een drie-
persoonsbestuur is krapjes. Een twee-persoons had betekent dat we wat serieuzer met landelijk in gesprek hadden 
gemoeten. 

Tom en de CuCo bedankt voor het organiseren van geweldige activiteiten, en daarbij ons een beetje ademruimte 
geven. 

Jonathan, ookal is het tot nu toe lastig geweest iets te bereiken met de Diversiteitscommissie. Onwijs bedankt dat je 
die rol op je hebt willen nemen. 

Esmay bedankt voor de schakel zijn tussen ons en het Landelijk Bestuur. 

En jullie, de leden, bedankt dat jullie ons hebben vertrouwd om jullie bestuur te zijn. 

Het is mij oprecht een waar genoegen om jullie secretaris, en vice-voorzitter, en interim voorzitter te zijn. 

Heel veel liefs, 

Cheers, 

Josh 

Met voldoening kijk ik terug op mijn tweede jaar als penningmeester van DWARS Amsterdam (of Noord-Holland en 
Flevoland). Ondanks wat tegenslagen aan het begin van het jaar hebben we als bestuur veel leuke activiteiten 
kunnen organiseren en faciliteren en hebben we ons in politiek opzicht regelmatig laten horen. Aangezien ik al een 
tijdje penningmeester ben, zijn mijn taken inmiddels verworden tot een soort routine, dus op dat front valt er niet 
veel nieuws te vertellen. Er is niet zoveel uitgegeven het afgelopen half jaar, maar ik denk dat het volgende bestuur 
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wel wat manieren zal vinden om daar verandering in te brengen. De fijne details van de uitgaven zul je uiteraard 
lezen in de financiële verantwoording. 

Op de vorige aav is de begroting vastgesteld. Een belangrijke ontwikkeling in dat opzicht is dat de bijdrage van 
GroenLinks, die bij het maken van de begroting wel is meegenomen, niet meer op de begroting van GroenLinks 
Amsterdam zelf staat. Dit lijkt me niet heel problematisch, omdat we in de afgelopen jaren geen gebruik hebben 
gemaakt van dit geld. Bovendien is het alsnog mogelijk om activiteiten in samenwerking met GroenLinks Amsterdam 
te organiseren, waarbij zij (een deel van) de kosten dragen. 

Een van mijn taken is het beheer van de inventaris. Momenteel bevinden de meeste spullen van de afdeling zich in 
de kast in CREA of bij mij thuis. Een beamer ligt nog bij een voormalig bestuurslid. Deze en de spullen die bij mij 
thuis liggen, zal ik voor de bestuursoverdracht naar CREA brengen. 

Ook heb ik het beheer van onze sociale media dit jaar op me genomen. Ik ben tevreden over de manier waarop we 
via Instagram activiteiten hebben gepromoot. Het gebruik van Twitter is wat op de achtergrond geraakt, dat zou 
door een nieuw bestuurslid kunnen worden opgepakt. Ik heb me niet echt beziggehouden met politieke uitingen via 
sociale media, dat had ik allicht meer moeten doen. We zijn immers een politieke jongerenorganisatie. 

Onder de streep ben ik zeer tevreden over hoe het afgelopen jaar is gelopen. De mensen die dit mogelijk hebben 
gemaakt wil ik graag bedanken. Ten eerste, dankjewel Joshua en Renzo voor jullie enorme inzet voor de afdeling. 
Daarnaast bedank ik de kascommissie (Titus, Rijk, Job en Huug) voor haar scherpe blik en adviezen. Ook de 
cultuurcommissie mag niet onbenoemd blijven; zonder jullie was het jaar heel wat minder levendig geweest. Bedankt 
Jonathan, bedankt zoekcommissie en iedereen die zich op welke manier dan ook heeft ingezet voor de afdeling. Ik 
wens het volgende bestuur alvast heel veel succes! 

Martin 

Het was dit jaar een bevlogen jaar. Met het aftreden van onze voorzitter in het begin van het bestuursjaar bleven we 
nog met ons drieën over. Dit zorgde ervoor dat we niet alles konden doen wat zouden willen doen en dat we soms 
dingen moest prioriteren of minder optimaal konden doen. Daarbij wil ik wel zeggen dat met wat we hebben kunnen 
doen ontzettend leerzaam en leuk was. We hebben activiteiten georganiseerd, hebben onze mening laten horen, zijn 
bij protesten geweest, en hebben de gemeentegrenzen weten te doorbreken (helaas niet vaak maar toch een aantal 
keer). Voor ik verder ga met de verantwoording wil ik eerst nog een aantal mensen bedanken. Joshua en Martin echt 
super bedankt voor dit jaar. Het was een fijne samenwerking en het was gezellig. 

Campagne 
We hebben dit jaar natuurlijk weer campagne gevoerd. Dit is niet optimaal verlopen. Dit had voornamelijk twee 
redenen. Als eerste het kleine bestuur. Omdat we maar met drie waren, en de opkomst bij campagne activiteiten 
niet altijd even hoog ligt, vragen de activiteiten veel. We hadden dan ook maar 3 activiteiten ingepland. Één in 
Almere, één in Haarlem, en dan afsluitend in Amsterdam. Helaas hebben we die in Amsterdam moeten afblazen 
maar de andere twee acties waren beter geslaagd.  

In Flevoland waren ze super enthousiast dat we waren betrokken bij de lokale campagne daar. Ik was daar ook vaak 
bij campagne overleggen en heb op die manier proberen bij te dragen. Ook was het huis-aan-huizen in Almere leuk. 
Daar zijn we samen met twee DWARSe kandidaten, en nog een aantal andere GroenLinksers, langs de deuren 
gegaan om ook ons DWARSe geluid te laten horen. 

In Haarlem hebben we samen met de Jonge Socialisten Noord-Holland geflyerd op de Grote Markt. Dit was ook leuk 
en gezellig en hopelijk hebben we daar een betere indruk achter gelaten dan de mensen van D66 die net voor ons 
op de Grote Markt aanwezig waren. 

De tweede reden van het niet optimaal verlopen was toch ook wel het afblazen van de activiteit in Amsterdam. Hier 
was het plan om net als in Haarlem of Almere te gaan huis-aan-huizen of flyeren. Echter verliep de communicatie met 
GroenLinks een beetje stroef en kwam ook door mijn eigen uitstel gedrag te veel op de laatste dagen aan. Met de 
wetenschap van de lage opkomsten van de vorige twee activiteiten hebben we toen als bestuur besloten dat het 
beter was om dan maar de activiteit af te blazen. 

Politiek 
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Dan nu het echt interessante gedeelte: politiek. Het was aan het begin van het jaar echt nog even zoeken wat mijn 
eigen rol nou precies was en wat die kon inhouden. Zeker ook wegens het gebrek aan voorbeelden van het verleden 
(of in ieder geval waar ik van afweet). Gedurende het eerste half jaar heb ik de rol meer leren begrijpen en 
geprobeerd om intern het DWARSe geluid te laten klinken.  

Ik ben praktisch elke week aangeschoven bij de fractievergaderingen van GroenLinks Amsterdam. Ik moet hier echt 
mijn complimenten geven aan de fractieleden. Ondanks wat er soms naar buiten komt en de besluiten die worden 
genomen merkte ik het vuur in de fractie. Als er iets niet precies volgens de idealen van GroenLinks of DWARS 
gebeurde kon dit vaak goed worden toegelicht en je merkte ook dat ze zelf soms ook meer willen. Ik heb waar dit 
nodig was onze DWARSe idealen naar voren gebracht en geprobeerd die verwezenlijken. Ik denk dat dit over het 
algemeen goed is gelukt. 

Dan waren er ook nog de provinciale leden vergaderingen van GroenLinks Noord-Holland en Flevoland. In Noord-
Holland hebben we samen met een klein groepje een aantal amendementen kunnen indienen op het 
verkiezingsprogramma. Ik denk dat dat het programma toch wat mooier heeft gemaakt. In Flevoland was het iets 
minder lekker verlopen. Ik had pas een aantal dagen van tevoren door dat er een PLV was. Hierdoor was het niet 
meer mogelijk om amendementen in te dienen. Dat was jammer, maar dat is een mooie reden om in de komende 
vier jaar lekker te lobbyen binnen de afdeling.  

Dan hebben we nog dingen die minder gefocust zijn op GroenLinks zelf. We hebben samen met ASVA, duwoners en 
FNV Young & United een reactie opgesteld op de Amsterdamse Aanpak Volkshuisvesting. Deze is vervolgens ook 
nog ondertekend door De AKkV, De Centrale Studentenraad (UvA), De Jonge Socialisten Noord-Holland, en de 
SRVU. De reactie is opgestuurd als zienswijze en de media. Het Parool en AT5 hebben dit vervolgens ook bericht. 
Verder is dit ook al kort besproken in de fractievergadering van GroenLinks Amsterdam. Daar kwamen positieve 
geluiden naar voren op de zienswijze/inbreng. De volledige bespreking moet op het moment van schrijven nog 
volgen (Dit gebeurt in de fractievergadering voordat deze in de raad komt. Dit zal ergens in juni/juli zijn). Ook 
hebben we nog een avond georganiseerd samen met GroenLinks Amsterdam waarin we uitgebreid hebben gepraat 
over jongerenhuisvesting. Hierin werd specifiek gefocust op de volgende onderwerpen: tijdelijke woningen, tijdelijke 
huurcontracten (bijvoorbeeld het campuscontract), en individuele huurcontracten. Bij deze avond was ook 
gemeenteraadslid Nienke van Renssen aanwezig. 

Amsterdam is niet de enige stad waar huisvesting een grote rol speelt. Ook in mijn eigen gemeente Hoorn stond er 
een aantal maanden terug een item op de agenda over huisvesting. In dit geval was dat het mogelijk maken van 
opsplitsing van woningen, hospitaverhuur/inwoning, en kamerverhuur. Hier heb ik de punten die we ook naar voren 
hebben gebracht bij de Amsterdamse Aanpak Volkshuisvesting kunnen verkondigen. Hopelijk is op deze manier in 
Hoorn ook het beleid weer iets beter, socialer en DWARSer. Daarbij natuurlijk al zeggende dat de lijn waarin de 
fractie van GroenLinks Hoorn zelf zat natuurlijk ook al goed was :).  

Dit was het dan alweer, bestuursjaar 22/23. Het was me een genoegen en hopelijk tot snel. 

Renzo       

Hoi allemaal, 

Toen was het jaar alweer voorbij. Toen ik in april 2022 CuCo-voorzitter werd, had ik nooit gedacht dat het zo snel 
zou gaan én dat we zoveel voor elkaar zouden gaan krijgen. Ik wilde aan het begin dat DWARS Amsterdam weer 
culturele activiteiten ging organiseren, en dat het zich ook meer uit ging spreken op cultureel-politiek vlak. Dat is 
zeker gelukt! De CuCo heeft heel veel leuke activiteiten georganiseerd, zoals de filmavond in Rialto, meerdere 
pubquizzen, een winterdiner, een workshop met OverDWARS en het aanstaande open podium met de JS. Ik ben 
heel blij dat we hierbij zoveel vertrouwen hebben gekregen van onze bestuursleden, en dat we ze ook wat lucht 
hebben kunnen geven in hun zeer intensieve bestuursjaar. 

Daarnaast hebben we ons als CuCo ook politiek kunnen roeren. We hebben meegeschreven aan het 
verkiezingsprogramma van GroenLinks Noord-Holland, en hebben daarmee misschien zelfs nog invloed op de 
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lopende coalitieonderhandelingen in de provincie. Daarnaast zijn we landelijk opgevallen bij DWARS, waarna er naar 
ons voorbeeld zelfs een landelijke CultuurCommissie in het leven geroepen werd. 

Al met al mogen we dus heel blij zijn met wat we het afgelopen jaar bereikt hebben. Het trotst ben ik misschien nog 
wel op alle CuCo’ers, die allemaal zijn uitgegroeid tot hele goede vrienden en hele talentvolle DWARSers. Het is dan 
ook fantastisch dat ze zich allemaal hebben gekandideerd voor het komende bestuur en daarmee behouden blijven 
voor onze mooie club. Lieve vrienden, het was me een waar genoegen! 

Tom Molenaar 

Dit halfjaar ben ik gestart als voorzitter van de Diversiteitscommissie binnen DWARS Amsterdam. Ik begon met de 
intentie om de commissie weer actief te maken. Dit is niet helemaal volgens plan verlopen. Er zijn geen activiteiten 
georganiseerd. Dit is erg jammer en komt mede door weinig initiatief vanuit mij en het beperkte aantal leden dat de 
DivCo telt. Als ik na de zomer AAV nog steeds voorzitter ben zal hier zeker verandering in komen! 

Dit jaar waren wij met zijn drieën de ZoekCie. Voorafgaand aan de winter-AAV hebben we gezocht naar kandidaten 
voor het afdelingsbestuur en commissies. Voor deze AAV had het bestuur een niet-ideale samenstelling met een 
interim voorzitter die tegelijkertijd secretaris was. We hebben geprobeerd kandidaten te zoeken voor het bestuur, 
maar dit was helaas lastig. Deels omdat dit natuurlijk ging om belangrijke functies met een grotere tijdsbesteding 
(voorzitter en secretaris) én middenin het bestuursjaar. Deels ook omdat DWARS Amsterdam moeite heeft met 
ledenbinding en mensen vinden voor vacatures. Deels ook omdat wij als ZoekCie niet de beste organisatie hadden.  

Het overleg binnen de ZoekCie het afgelopen jaar had een stuk beter gekund, op die manier had de commissie ook 
beter kunnen functioneren. Helaas is dit in het halfjaar na de winter-AAV niet verbeterd. Toch is het gelukt om een 
aantal kandidaten te vinden voor het bestuur, mede dankzij de inspanningen van het bestuur om 
bestuursinteresseavonden te organiseren. Ook zijn er kandidaten voor de KasCo. We hopen dat de verdere lege 
functies ook vervuld mogen worden, of dat dit mag plaatsvinden op de volgende winter-AAV. 

Als ZoekCie kijken wij terug op een jaar waarin we allemaal iets teveel verantwoordelijkheden hadden waarbij 
ZoekCie op de laatste plaats kwam te staan. Dit heeft gezorgd voor een niet optimaal functioneren van de ZoekCie. 
Wel zijn er uiteindelijk nog een aantal kandidaten gevonden die het voortbestaan van DWARS Amsterdam kunnen 
verzekeren. We hopen dan ook dat de afdeling een mooi jaar tegemoet gaat met meer betrokken leden. 

Annika van den Brink, Jazz Komproe en Mohammed Khan 

Zoekcommissie 2022-2023 

De tijdelijke Adviescommissie is op de zomer-AAV van 2021 ontstaan door een aangenomen motie. De mensen in 
deze commissie moesten uitzoeken hoe de Adviescommissie een permanente rol kan krijgen binnen de afdeling. 
Hier hoorden ook eventuele aanpassingen van het afdelingsreglement bij. Tijdens de afgelopen winter-AAV heeft de 
tijdelijke Adviescommissie opnieuw deze opdracht gekregen. De tijdelijke Adviescommissie heeft deze opdracht nu 
uitgevoerd. 

De tijdelijke Adviescommissie geeft het advies om voor nu geen permanente Adviescommissie te regelen. Wij 
adviseren het afdelingsbestuur transparant te zijn en in gesprek te blijven met actieve leden, het Landelijk Bestuur en 
oud-afdelingsbestuursleden. Zo komen we samen tot goede plannen en ideeën. Verder sporen we leden aan om 
naar open vergaderingen te komen en te abonneren op de notulenspin. Tijdens de open vergaderingen vergadert 
het afdelingsbestuur, maar leden hebben er ook spreek- en stemrecht. Er zijn daarom veel plekken en 
mogelijkheden om mee te doen, meningen en kennis te delen en bij te dragen aan de afdeling.  
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Code Omschrijving Uitgaven Begroot Rest Rest % 
4010 Eigen Evenementen €        0.00 €    380.00 €    380.00 100% 
4020 AAV €        0.00 €    130.00 €    130.00 100% 
4030 Vergaderingen €      51.98 €      67.50 €      15.52 23% 
4050 Algemene Acties €        0.00 €      80.00 €      80.00 100% 
4080 Nieuweledenavonden €        0.00 €    140.00 €    140.00 100% 
4090 Gezamenlijke Evenementen €        0.00 €    350.00 €    350.00 100% 
4100 Overige Commissie €    236.12 €    400.00 €    163.88 41% 
4200 Overige Werkgroepen €        0.00 €      10.00 €      10.00 100% 
4530 Lidmaatschap ASVA €      12.50 €      12.50 €        0.00 0% 
4600 Onvoorziene Kosten €        0.00 €    100.00 €    100.00 100% 
4700 Pandhuur €        0.00 €    120.00 €    120.00 100% 
4710 EHBO-cursus bestuurslid €        0.00 €    200.00 €    200.00 100% 
4720 Kosten afdelingsrekening €      77.22 €    160.00 €      82.78 52% 

 
Uitgaven Totaal €   377.82 € 2,150.00 € 1,772.18 82% 

Code Omschrijving Inkomsten Begroot 
1000 Kas €        0.00 €        0.00 
8001 Bijdrage DWARS Landelijk €    600.00 € 1,750.00 
8002 Bijdrage GL Amsterdam €        0.00 €    400.00 
8003 Donaties naar bank €        0.00 €        0.00 
8007 Donaties naar kas €        0.00 €        0.00 

 
Inkomsten Totaal €    600.00 €     2,150.00 

Het percentage 82% resterend is enigszins misleidend, omdat dat inclusief de bijdrage van GroenLinks Amsterdam 
is, waarop we niet meer kunnen rekenen. Verder is er een aantal significante uitgaven dat standaard in de tweede 
helft van het jaar plaatsvindt, zoals de EHBO-cursussen voor twee bestuursleden en de pandhuur.  

Eigen evenementen: 
• We hebben nog geen eigen evenementen georganiseerd waarbij kosten zijn gemaakt. 

AAV: 
• Er heeft nog geen AAV plaatsgevonden. 

Vergaderingen: 
• Geld uitgegeven aan eten tijdens vergaderingen. 

Algemene acties: 
• We hebben nog geen geld uitgegeven aan algemene acties. 

Nieuweledenavonden: 



DWARS Amsterdam | AAV-Reader (V5) | Zomer-AAV 2023 | 15 Juni

14 

• We hebben geen nieuweledenavonden georganiseerd. Het lijkt me een goede zaak als het volgende bestuur 
aan het begin van hun termijn een nieuweledenavond organiseert. 

Gezamenlijke evenementen: 
• We hebben nog geen gezamenlijke activiteiten georganiseerd waarbij kosten zijn gemaakt. De activiteit met 
GroenLinks Amsterdam is door GroenLinks bekostigd. 

Overige commissies: 
• De cultuurcommissie heeft een aantal activiteiten georganiseerd, waaronder het winterdiner, de Amsterdam 
Light Festival activiteit en een tweede pubquiz. Hierbij is voornamelijk geld uitgegeven aan eten en drankjes. Ook is 
er een ruimte gehuurd voor het winterdiner. 

Regiogroepen: 
• Hebben geen kosten gemaakt, omdat ze niet actief zijn geweest. 

Lidmaatschap ASVA 
• Als afdeling zijn we lid van de ASVA-studentenunie 

Onvoorziene kosten: 
• Er zijn nog geen onvoorziene kosten geweest. 

Pandhuur: 
• De pandhuur van CREA wordt aan het eind van het jaar betaald. 

EHBO-cursus: 
• Dit geld is bedoeld voor de EHBO-cursussen voor het nieuwe bestuur. 

Kosten afdelingsrekening 
• Kosten van Triodos en de pinpas. 

Kas: 
• De fysieke kas is opgeheven. 

Donaties naar de bank: 
• Er zijn geen donaties naar de bank. 

Bijdrage DWARS Landelijk 
• We hebben de eerste van drie tranches ontvangen. De volgende zal ik binnenkort aanvragen. 

Bijdrage GroenLinks Amsterdam 
• Aangezien er geen bijdrage aan DWARS op de begroting staat van GroenLinks Amsterdam kunnen we niet 
meer rekenen op dit bedragen. Dit vormt waarschijnlijk geen groot probleem, omdat dit geld in de afgelopen jaren 
ook niet is uitgegeven. We kunnen uiteraard wel activiteiten organiseren i.s.m. GroenLinks Amsterdam, waarbij zij 
(een deel van) de kosten dragen. 

Aanwezig: 

Huug Roosjen (KasCo) 
Job Vermaas (KasCo) 
Martin Voogd (penningmeester DWARS Amsterdam) 

Afwezig: 
Titus van der Valk (KasCo) 
Rijk van Beek (KasCo) 

De KasCommissie van DWARS Amsterdam is samengekomen op 24 mei 2023 om met de penningmeester, Martin 
Voogd, de uitgaven van de vorige periode te bespreken. Er kon helaas geen bestuurslid aanwezig zijn. Dit is normaal 
gesproken wel de bedoeling, maar met instemming van de Kascommissie heeft deze vergadering toch zonder de 
aanwezigheid van een ander bestuurslid plaatsgevonden. 
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De KasCommissie heeft toegang gekregen tot het interne boekhoudsysteem van de afdeling en aan de hand 
hiervan, naast de toegang tot de begroting en de mutaties, alle uitgaven te controleren. Wij komen dan ook tot de 
conclusie dat de uitgaven onzes inziens rechtmatig zijn. Op de vragen die de KasCommissie stelden aangaande 
mutaties, inventaris en uitgaven, wist de penningmeester naar tevredenheid antwoord te geven. 

De KasCommissie bedankt de penningmeester voor diens zorgvuldige werkwijze en de goede samenwerking, en 
adviseert positief over de financiële stand van zaken. 

De KasCommissie DWARS Amsterdam 

Huug Roosjen 
Titus van der Valk 
Rijk van Beek 
Job Vermaas  
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Vragen aan kandidaten kun je stellen voor en op de vergadering. Dit kan via de website: 
dwars.org/amsterdam/zomer-aav/vragen/. Wil je dat de antwoorden in de reader komen te staan, of is de vraag 
inhoudelijk of complex, stuur deze dan het liefst meer dan 48 voor de vergadering op. 

Je kunt je kandideren voor en op de vergadering. Dit kan bij de zoekcommissie. Wil je dat jij tijd hebt voor een goed 
gesprek met de ZoekCie, en/of dat jouw motivatie in de reader komt te staan? Kandideer je dan zo snel mogelijk. 

Voor de vacatures, ga naar dwars.org/amsterdam/zomer-aav/vacatures. 

Lieve vrienden, 

Ik ben Tom Molenaar (hij/hem), 22 jaar oud en ik woon in Amsterdam Nieuw-West. Momenteel studeer ik 
letterkunde en werk ik als onderzoeksassistent aan een universiteit. Bovenal ben ik het afgelopen jaar in onze mooie 
afdeling de voorzitter geweest van de CultuurCommissie, en doe ik ook veel bij GroenLinks en de PvdA. Ik houd 
enorm van politiek, en daarom lijkt het voorzitterschap bij DWARS Amsterdam me een geweldige uitdaging. 

Deze functie past volgens mij heel goed bij mij, omdat ik door mijn politieke ervaring veel weet van initiatief nemen 
en doorpakken. Daarnaast ben ik een toegankelijk persoon, heb ik hierdoor een breed politiek netwerk en ben ik in 
staat om onze DWARSe idealen op een enthousiaste manier te presenteren. Bovendien lijkt een voorzitterschap me 
vooral heel erg leuk; passie is wat mij betreft cruciaal voor mensen in de politiek. 

Als voorzitter wil ik met name inzetten op ledenbinding: ik wil iedere DWARSer in Noord-Holland en Flevoland zich 
welkom laten voelen bij ons. Ook wil ik onze leden enthousiasmeren voor lokale politiek, en ze de ruimte bieden 
voor een intern debat over samenwerking met de PvdA en de JS. Daarnaast wil ik voor meer zichtbaarheid zorgen, 
zowel op social media als in het politieke debat. 

Al met al lijkt het me fantastisch om voorzitter te mogen zijn van onze mooie afdeling. Ik denk dat ik DWARS 
Amsterdam veel kan brengen, en dat wil ik samen met onze leden doen. Ik zie jullie snel! 

Een rode, groene en paarse groet, 

Tom Molenaar 

Lieve allemaal, 

Mijn naam is Janko Wiebenga, ik ben 21 jaar oud en woon in Amsterdam Noord. Ik studeer Mechanical Engineering 
aan de VU, daarnaast geef ik bijles en maak ik veel muziek. 

Afgelopen jaar heb ik me met veel plezier ingezet voor de Cultuurcommissie van DWARS Amsterdam. Verder ben ik 
lid van de landelijke commissie Energie, Duurzaamheid en Mobiliteit, een gebied dat mij erg interesseert. Het lijkt 
me een hele leuke volgende stap om me volgend jaar nog meer te gaan inzetten voor DWARS Amsterdam door 
secretaris te worden in het bestuur! 

Omdat ik een brede interesse heb en graag zoek naar oplossingen voor problemen die er zijn, ben ik erg 
geïnteresseerd in politiek. Dat alles kan in het bestuur van DWARS Amsterdam denk ik goed van pas komen. Het lijkt 
me erg leuk om als secretaris verantwoordelijkheid te nemen voor praktische taken in de afdeling, en hoop daarin 
een vaste kracht te zijn op wie gerekend kan worden.  

Ik wil graag mijn best doen om in deze grootste en superleuke DWARS afdeling zo goed mogelijk alle leden te 
betrekken, zodat iedereen zich op zijn gemak voelt om actief te worden, al is het maar door een keer langs te komen 
bij een activiteit. Dat kan bijvoorbeeld door leden nog meer op de hoogte te houden van wat er allemaal gebeurt in 
de afdeling en wat het bestuur zoal doet, en door wat vaker activiteiten buiten Amsterdam in de rest van de afdeling 

https://dwars.org/amsterdam/zomer-aav/vragen
mailto:zoekcommissie.amsterdam@dwars.org
dwars.org/amsterdam/zomer-aav/vacatures
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te organiseren. Tot nu toe ben ik al heel veel leuke mensen tegengekomen bij DWARS Amsterdam, dus ik kijk er 
naar uit om dan nog meer van jullie te ontmoeten! 

Met veel DWARSe groeten, 

Janko Wiebenga 

Beste DWARS’ers, 

ik wil me graag kandidaat stellen voor de functie van penningmeester. Het afgelopen jaar ben ik met veel plezier lid 
geweest van de CultuurCommissie en het komende jaar wil ik graag meer ervaring opdoen bij DWARS, en dan 
specifiek op het gebied van bestuur. Ik wil me graag meer inzetten voor DWARS en vooral veel nieuwe dingen leren.  

Naast dat ik actief ben voor DWARS werk ik daarnaast fulltime bij Talpa. Volgend jaar ga ik de pre-master Sociologie 
volgen aan de VU. In mijn vrije tijd vind ik het leuk om te hockeyen, musea te bezoeken en naar concerten te gaan. 
Ook ben ik lid van een boekenclub met welke ik elke maand bijeen kom om literatuur te bespreken. 

Onderwerpen die voor mij belangrijk zijn: vrouwenrechten, klimaat, vluchtelingenbeleid, armoede, huisvesting, 
discriminatie en gelijkheid. 

Ik denk onder andere dat de rol van penningmeester goed bij mij past, omdat ik een heel groot 
verantwoordelijkheidsgevoel heb; ook als het geldzaken betreft. Ik kan in mijn dagelijks leven goed omgaan met 
geld en ik heb mijn eigen financiën ook altijd goed en overzichtelijk op orde. 

Daarnaast heb ik mijn eigen bedrijf als ZZP’er, waar ook veel bij komt kijken als het gaat om factureren, 
omzetbelasting, belastingaangifte doen, etcetera. Ik denk dat doordat ik op jonge leeftijd mijn eigen bedrijf ben 
gestart een goede basiskennis heb over zaken waar je je als penningmeester mee bezighoudt. 

Ik hoop met deze brief mijn motivatie voor de functie van penningmeester bij DWARS voldoende te hebben 
toegelicht.  

Hartelijke groet, 

Nikola van Krieken 

Als Accountancy student heb ik veel affiniteit met financiën en het controleren daarvan. Door mijn studie en 
bijbaantjes heb ik veel ervaring opgedaan met boekhouden, declaraties regelen, facturen opstellen en  jaarverslagen 
opstellen. Daarom zou ik dan ook graag solliciteren voor penningmeester.  

Sinds 2020 ben ik lid van DWARS Amsterdam en sinds 2022 ben ik steeds actiever. Zo ben ik graag aanwezig bij de 
activiteiten en heb ik ook meegeholpen de songfestival avond 2023 te organiseren. Volgend jaar ga ik deeltijd 
studeren, dus heb ik genoeg tijd om de functie van penningmeester bij DWARS Amsterdam te vervullen.  

Mijn ervaring met financiële taken binnen organisaties zijn:  

- Een bijbaan als administratief medewerker/boekhouder sinds 2016 bij het familiebedrijf.   

- Studiejaar 2021 – 2022 lid van de cultuurcommissie van mijn studievereniging, waar ik de financiële zaken regelden.  

- 2021 tot heden administratief medewerker, boekhouding doen, declaraties verwerken en facturen opstellen bij een 
evenementen organisator.  

- Sinds 2022 lid van de kascommissie van GroenLinks Hoorn.  

Graag zou ik ook penningmeester bij DWARS Amsterdam hieraan toevoegen. Ik ben namelijk wel actief bij 
GroenLinks Hoorn als Commissielid, maar ik mis daar heel erg het jonge denken. Want als 23 jarige tussen de dertig 
plussers is toch heel anders dan tussen de DWARS’ers.  

Elise van Os, 23 jaar 

(Die/diens) 
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Van kinds af aan ben ik al opgegroeid met veel verschillende culturen. Mijn familie is een bij elkaar geraapt zooitje 
van Nederlanders, Molukkers, Italianen, Zuid-Amerikanen, Roemenen, Duitsers en nog veel meer. Op verjaardagen 
bespreken we vaak verhalen over hoe ze, of diens (voor)ouders, in Nederland terecht zijn gekomen en bespreken we 
onze gelijkenissen en verschillen. 

Daarnaast kom ik voornamelijk uit een Amsterdamse familie die in de jaren 80 huizen kraakte en er tot voor kort nog 
in woonde. Als we op bezoek waren in een gekraakt huis, vertelde mijn familie vol trots over hun huis. Dat overigens 
om door een ringetje te halen was. Daardoor was mijn beeld als kind al nooit negatief over mensen die niet op de 
reguliere manier aan primaire levensbehoeften konden komen. 

Als bestuurslid wil ik mensen bij elkaar brengen. Ik wil praten met mensen die problemen ervaren die ik zelf niet 
ondervind en ik wil met mensen debatteren die een andere denkwijze hebben dan ik. Daarnaast is het voor mij ook 
belangrijk dat wij als DWARS Amsterdam een duidelijke mening geven als we vragen hebben over-, of het oneens 
zijn met, gemeentelijk en provinciaal beleid. Dit kan gaan over veel verschillende onderwerpen zijn, maar voor mij 
zijn zijn sociale ongelijkheid, discriminatie en klimaat het belangrijkst. 

Daarom wil ik Bestuurslid Politiek worden! 

Met vriendelijke groet, 

Sandro 

Ik ben Kayleigh el Chab en volg momenteel de opleiding Legal, Insurance en HR -specialist op het MBO-college 
Almere-Poort. Dit is mijn eerste jaar. 

Ik ben 17 jaar oud en mijn interesses liggen in politiek, psychologie en creatieve bezigheden zoals zingen, schilderen 
en gedichten schrijven. Daarnaast werk ik op de donderdag avond en een dag in het weekend bij een kledingwinkel 
(The Sting). 

Mijn doel is om na mijn huidige opleiding de studie HBO Bestuurskunde en Overheidsmanagement te volgen om 
hierna de politiek in te gaan. 

Om die reden lijkt het mij leuk om bij de Groenlinkse jongerenpartij Dwars te solliciteren voor de functie bestuurslid 
politiek. Deze functie bij Dwars is voor mij een goede kans om verder te groeien en ervaring op te doen. 

Ik ben erg leergierig en oplossingsgericht. 

Ik ben al bewust bezig met mijn toekomst.  Ik ben momenteel secretaris van de Studentenraad Almere-Buiten en 
Almere-Poort. Daarnaast heb ik meegewerkt aan een documentaire die gaat over gelijke kansen voor jongeren. Deze 
documentaire gaat 29 juni a.s. in première in theater Tuschinski. 

Ook heb ik op 16 september vorig jaar als afgevaardigde van mijn school een vergadering in de Tweede Kamer 
bijgewoond.  Hierbij heb ik samen met andere afgevaardigden namens alle MBO studenten van Nederland onder 
andere gesproken met mevrouw Bouchallikht en de heer de Hoop over de problemen die de studenten dagelijks 
ervaren. 

Met vriendelijke groet, 

Kayleigh el Chab 

Lieve DWARSers, 

Mijn naam is Pelle Monnens en ik ben 17 jaar. Komend schooljaar ga ik naar de zesde klas van het VWO op het 
Spinoza Lyceum. Ik zou heel graag de functie van bestuurslid politiek bij DWARS Amsterdam willen vervullen. De 
idealen van DWARS, met name voor een eerlijke en inclusieve samenleving en tegen de klimaatverandering, zijn mijn 
grote inspiratiebronnen. Als bestuurslid politiek wil ik de jonge linkse mening van DWARS bij GroenLinks inbrengen. 
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De afgelopen jaren heb ik al ervaring opgedaan met politiek in de praktijk. Twee jaar geleden ben ik op mijn school 
verkozen tot lid van de medezeggenschapsraad en sindsdien vertegenwoordig ik, met veel plezier en bevlogenheid, 
alle leerlingen van de school. Ook ben ik verkozen tot voorzitter van de leerlingenraad. Superbelangrijk om inspraak 
te hebben, en ik houd van debatteren: bij de debatclub won ik onlangs de prijs voor beste nieuwkomer. 

Als bestuurslid politiek ben je ook verantwoordelijk voor de politieke campagnes in verkiezingstijd. Campagne 
voeren vind ik extra interessant en ik heb er binnen DWARS ook al ervaring mee. Als lid van de campagnecommissie 
van DWARS heb ik hard gewerkt aan de campagne voor de Provinciale Statenverkiezingen, Waterschapsverkiezingen 
en Eilandsraadverkiezingen. Met alles wat ik heb geleerd, denk ik een waardevolle bijdrage voor de campagne van 
aankomend bestuursjaar te kunnen bieden, als de Europese Parlementsverkiezingen op het spel staan. 

Het is erg belangrijk dat ook juist de jonge mening van DWARS wordt gehoord en vertegenwoordigd. Ik kan dat 
want ik heb veel lef en ben erg strijdbaar. Overal om me heen merk ik de verschrikkelijke gevolgen van onder andere 
ongelijkheid, klimaatverandering en discriminatie. Ik ben super gemotiveerd om hier wat aan te doen en hoop dus 
dat jullie mij kiezen als bestuurslid politiek. 

Pelle Monnens 

Lieve vrienden, 

Ik ben Tijn Zeeman (zij/haar), 21 jaar oud en ik woon in Hilversum. Afgelopen jaar ben ik lid geweest van de 
CultuurCommissie. Ik ben dit jaar ontzettend enthousiast geworden over Dwars door haar idealen, maar vooral door 
haar leuke leden. Ik zou daarom graag meer mensen willen enthousiasmeren om lid te worden van Dwars en naar de 
activiteiten te komen als Bestuurslid Promotie & Ledenwerving.  

Ik denk dat deze functie goed bij mij past omdat ik creatief, flexibel, enthousiast en initiatiefrijk ben. Ik denk dat ik in 
staat ben om mijn enthousiasme voor de activiteiten goed over te brengen en hierdoor meer leden te trekken. 
Daarnaast wil ik mijn creativiteit onder andere inzetten door manieren te bedenken om nieuwe leden te werven. Ook 
wil ik leren om beter te worden in werken met programma’s als Canva.  

Ik heb een aantal concrete punten waarop ik mij aankomend jaar wil focussen: 

Het actief promoten van activiteiten op social media en hiermee meer leden naar de activiteiten trekken.  

Meer zichtbaarheid van het bestuur creëren, zodat leden hier een goed beeld van hebben. 

Politieke kwesties aankaarten op social media. 

Nadenken over andere manieren om (nieuwe) leden te bereiken. 

Het lijkt me ontzettend leuk om aankomend jaar het Bestuurslid Promotie & Ledenwerving van DWARS Amsterdam 
te zijn en ik denk dat ik de afdeling veel kan brengen door leuke mensen elkaar te laten ontmoeten op de 
activiteiten.  

Een rode, groene en paarse groet, 

Tijn Zeeman 

Lieve DWARSe kameraden,   

Mijn naam is Frank Lemmers (hij & die), inmiddels 26 jaartjes jong en wonend in het mooie Amsterdamse Weesp. In 
het dagelijks leven houd ik van culturele bezigheden als zingen en ben ik een echte technische sleutelaar. Dat is 
natuurlijk als ik tijd vrij heb naast studie en mijn politieke bezigheden bij DWARS, GroenLinks en FNV! Net als andere 
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kandidaten heb ik genoten van mijn tijd bij de Cultuurcommissie. Daarom lijkt het mij fantastisch om samen met 
anderen mij weer in te zetten voor de afdeling als bestuur: welteverstaan als bestuurslid Internationaal 

‘Internationaal’ is een onderwerp waar ik voor de afdeling een aantal kansen zie. Allereerst is er binnen onze afdeling 
mogelijkheid om ruimte te maken voor alle jongeren die de stad Amsterdam hun thuis hebben gemaakt. Op politiek 
gebied en binnen onze vereniging zijn er veel stappen te zetten om internationals te verwerkomen en gelijkwaardig 
mee te laten doen. Binnen de FNV heb ik me bijvoorbeeld beziggehouden met internationaal vakbondswerk en 
binnen DWARS Landelijk met inclusie, dus ik denk dat de opgedane vaardigheden goed van pas komen. 

Iets anders internationaals zijn onze contacten met andere groene, linkse en progressieve organisaties over de grens. 
Tijdens corona hebben we ons noodgedwongen achter computerschermen moeten verschuilen. Maar nu de situatie 
zich aan het herstellen is zie ik voor me dat we nu mooie mogelijkheden om kennis te maken met onze ‘siblings’ als 
Jong Groen in Vlaanderen. Een dagje uit die ik laatst had met DWARS Brabant-Zeeland naar Antwerpen smaakt voor 
mij naar meer. Het lijkt me fantastisch om een soortgelijke activiteit of reis binnen onze afdeling op touw te zetten. 

Ik hoop dat jullie net als ik evenveel passie voor het internationale hebben als ik. Ik zie jullie graag snel! 

Vriendelijke groet, 

Frank Lemmers 

English 
Dear DWARS comrades, 

My name is Frank Lemmers (he & they), 26 years young as of now and living in the beautiful Amsterdam town of 
Weesp. In daily life I enjoy cultural activities such as singing, and I am a real technical tinkerer. That is, of course, 
when I have time off from studying and my political pursuits at DWARS, GroenLinks and FNV! Like other candidates, I 
enjoyed my time on the Culture Committee. That's why I think it would be great to join others in dedicating myself 
again to the chapter as a board: specifically as a board member International! 

'International' is a subject where I see a number of opportunities for the chapter. First of all, there is opportunity 
within our department to make room for all the young people who have made the city of Amsterdam their home. In 
the political field and within our chapter, there are many steps to be taken to welcome internationals and allow them 
to participate equally. Within the FNV, for example, I have been involved in international trade union work and within 
DWARS nationally with inclusion, so I think the skills I have gained come in handy. 

Something else international is our contacts with other green, leftist and progressive organizations across the border. 
During corona, we were forced to hide behind computer screens. But now that the situation is recovering, I see 
before me that we now have great opportunities to get acquainted with our 'siblings' such as Jong Groen in 
Flanders. A day out I recently had with DWARS Brabant-Zeeland to Antwerp tastes like more to me. I think it would 
be great to organize a similar activity or trip within our chapter. 

I hope you have as much passion for the international as I do. I look forward to seeing you soon! 

Kind regards, 

Frank Lemmers 

Hallo lieve lezer, 

Hieronder mijn motivatie om me aan te melden als bestuurslid voor DWARS Amsterdam. 

Ik ben Hendrik Willemsen (hij, hem). Ik ben 23 jaar oud en sinds kort woon ik in Amsterdam (Buitenveldert). Op dit 
moment studeer ik Letterkunde aan de Vu. Daarnaast werk ik op verschillende plekken in het onderwijs, zo help ik 
mensen met het leren van Nederlands en geef ik gastlessen poëzie. Dit jaar heb ik met veel plezier in de 
CultuurCommissie van DWARS gezeten. Omdat de commissie mij zo goed bevallen is, lijkt het een mooie stap om 
me te kandideren voor het bestuur van DWARS. 

Ik zou me graag willen kandideren als algemeen bestuurslid en vice voorzitter (intern). Ik heb veel ervaring met het 
organiseren van projecten en initiatieven (onder andere bij Scoutinggroep Burmania en School der Poëzie) en ik 
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denk daarmee een aanvulling te zijn voor het bestuur. Ik kan de voorzitter ondersteunen zoals ik ook gedaan heb bij 
de CultuurCommissie. Afgelopen jaar hebben wij het met de CultuurCommissie gehad over het organiseren van een 
festival, speciaal voor alle linkse verenigingen, zowel op politiek als cultureel vlak. Helaas hadden wij hier afgelopen 
jaar nog niet voldoende tijd voor. Mede in het kader van politieke samenwerking (met JS maar ook zeker met andere 
partijen), zou ik mij vanaf het begin van het seizoen met dit festival willen gaan bezighouden. Andere onderwerpen 
waar ik me graag mee bezig wil gaan houden zijn het versterken van de ledenbinding onder DWARS’ers en cultuur. 
Ik kan ook ondersteuning bieden aan het bestuurslid promotie met het maken van vormgeving. 

Kortom, het lijkt me een mooie uitdaging om me aan te sluiten bij het bestuur van DWARS Amsterdam. DWARS kan 
rekenen op mijn volle enthousiasme en inzet. 

Groet Hendrik 

Lieve DWARS’ers, 

Graag wil ik me kandidaat stellen voor de functie van algemeen bestuurslid. Het afgelopen jaar ben ik met veel 
plezier lid geweest van de CultuurCommissie en het komende jaar zou ik graag meer bestuurservaring op willen 
doen bij DWARS Amsterdam. Ik voel me heel goed thuis bij GroenLinks; het lijkt me geweldig om me in te zetten 
voor DWARS en dat te kunnen combineren met het leren van nieuwe dingen. 

Over mezelf: ik houd van lezen, muziek, series kijken, kunst en (natuurlijk) van politiek, waarbij ik me met name 
bezighoud met feminisme, het klimaat, passend onderwijs en zorg. 

Als algemeen bestuurslid wil ik me onder andere gaan focussen op cultuur, zodat er komend jaar een leuk en 
veelzijdig aanbod van culturele activiteiten met een politiek tintje is voor de DWARS’ers van Noord-Holland en 
Flevoland. Daarnaast kan ik de andere bestuursleden uiteraard ondersteunen bij hun werkzaamheden. 

Hartelijke groet, 

Rens Calis 

Vragen aan kandidaten kun je stellen voor en op de vergadering. Dit kan via de website: 
dwars.org/amsterdam/zomer-aav/vragen/. Wil je dat de antwoorden in de reader komen te staan, of is de vraag 
inhoudelijk of complex, stuur deze dan het liefst meer dan 48 voor de vergadering op. 

Je kunt je kandideren voor en op de vergadering. Dit kan bij de zoekcommissie. Wil je dat jij tijd hebt voor een goed 
gesprek met de Zoekcie, en/of dat jouw motivatie in de reader komt te staan? Kandideer je dan zo snel mogelijk. 

Voor de vacatures, ga naar dwars.org/amsterdam/zomer-aav/vacatures. 

Hallo iedereen, mijn naam is Inge Dormans (hen/hun, die/diens) en ik zou mij graag verkiesbaar willen stellen voor 
het voorzitterschap van de cultuur commissie. Ik ben al 3 jaar lang lid van DWARS, maar pas voor een jaartje bij 
DWARS Amsterdam. Afgelopen zomer heb ik het mooie maar ook soms saaie Brabant achtergelaten om hier te 
komen studeren aan amsterdam university college. Een andere reden waarom ik hier graag heen wilde is omdat de 
stad en de provincie meer te bieden heeft aan diversiteit en het ook vaak gezien wordt als een hoofdstad voor 
cultuur. Als iemand die cultuur, kunst en mensen interessant vind, en die ook culturele analyse studeert, was 
Amsterdam voor mij de perfecte stad. Toch heb ik door mijn intensieve studie en het uitvogelen van hoe je je nou 
eigenlijk zou moeten gedragen als een volwassene niet de kans gehad om de cultuur van DWARS Amsterdam te 
beleven tijdens activiteiten. Daarom is deze functie perfect voor mij, niet alleen heb ik een verse blik en ander 
perspectief op cultuur, als iemand van origine buiten de randstad en buiten Amsterdam, ook kan ik zo naar mezelf en 
alle mede DWARSers beloven dat ik de de stad samen met jullie me nog meer eigen ga maken via cultuur en daarin 
de afdeling ook beter ga leren kennen. 

Inge Dormans 

https://dwars.org/amsterdam/zomer-aav/vragen
mailto:zoekcommissie.amsterdam@dwars.org
dwars.org/amsterdam/zomer-aav/vacatures
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Beste leden, 

Ik ben Jonathan en ik ben 16 jaar. En ik ben afgelopen half jaar voorzitter geweest van de DivCo binnen DWARS. Ik 
heb in die tijd veel geleerd over diversiteit en inclusie en natuurlijk over de structuur van DWARS. En het lijkt mij erg 
leuk om nog een jaar als voorzitter verder te gaan! 

Ik hoop volgend half jaar nieuwe leden te vinden die met mij de DivCo weer actief willen maken door thema-
avonden met interessante sprekers, filmavonden, workshops en debatten te organiseren over de diversiteit in Noord-
Holland, en natuurlijk Amsterdam! 

Met vriendelijke groet, 

Jonathan Krewinkel 

Hi! I am Eric Li, a candidate for the chairperson of the Internationaalcommissie. I currently live and work in 
Amsterdam, but previously graduated from Leiden University with a master’s in public administration. Before that, I 
studied history and classics for my bachelor’s in New York, where I was also the treasurer of my class. In my free time, 
I enjoy swimming, reading (especially history), and traveling. I am of course also very interested in (discussing) 
politics, and see in DWARS Amsterdam a perfect opportunity to get more involved on an action level. 

Recently, I had the chance to participate in the OverDWARS writing workshop in Amsterdam and meet some (board) 
members. I greatly enjoyed both the workshop and the discussions that ensued. Leveraging my international 
experience, I look forward to becoming more active in DWARS by helping resurrect the InterCom and organize 
events with an international angle to enrich the organization. Working closely with the bestuurslid Internationaal, I 
hope to also build ties with green and progressive youth organizations in neighboring countries as many of the 
political issues concerning DWARS today are European if not global in scale. 

Beste, 

Ik ben inmiddels zo'n 1,5 a 2 jaar lid van de kascommissie van DWARS Amsterdam. Ik vind het prima en leuk om hier 
nog een jaar mee door te gaan mits er geen maximum aantal termijnen is. 

Hartelijke groet, 

Rijk van Beek 

Heyhey, ik ben Jarno 20 jaartjes en kom uit het mooie Nederweert (Limburg). momenteel ben ik nog deel van het 
landelijk bestuur, maar dit is (helaas) vanaf 1 juli voorbij.  

Het lijkt me daarom heel tof om komend jaar voor DWARS Amsterdam kascommissie lid te mogen zijn. Het lijkt me 
een mooie ervaring in een mooie afdeling waarvan ik veel kan leren. 

- Jarno 

Gijs heeft nog geen voorstelstukje aangeleverd. 
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Lieve DWARSers, 

Graag zet ik mij nog een jaartje in voor de ZoekCie van DWARS Amsterdam. Ik hoop de andere leden te kunnen 
ondersteunen met mijn ervaring als oud-bestuurslid en een toegankelijk contactpersoon te zijn voor iedereen die 
zich het komende jaar in wil gaan zetten voor deze prachtige afdeling. Verder ben ik super trots op het huidige 
bestuur hun inzet het afgelopen jaar en wens het nieuwe bestuur veel succes en plezier! 

Groetjes, 

Jazz 

Eventuele andere kandidaten in de voordracht worden in een volgende versie van de AAV-reader 
gepubliceerd. 

Je kunt tot op de vergadering moties indienen. Dit kan via de website: dwars.org/amsterdam/zomer-
aav/wijzigingsvoorstellen/. 

Op dit moment zijn er nog geen wijzigingsvoorstellen ingediend. 

Je kunt tot op de vergadering wijzigingsvoorstellen indienen. Dit kan via de website: dwars.org/amsterdam/zomer-
aav/moties/. 

Indiener: Het Afdelingsbestuur 
 
Het DWARS Amsterdam AAV bijeen op 15 juni 2023, constaterende dat:  

• Er leden zijn die ontevreden zijn over de huidige naam van deze afdeling, 
• Er, hoewel het een minderheid is, een aanzienlijke hoeveelheid leden is die niet binnen de gemeente 

Amsterdam woont, 
• De naam van de afdeling lijd tot een centristische blik, waarbij activiteiten voornamelijk in Amsterdam 

plaatsvinden, 
• Leden die niet in Amsterdam wonen ondervertegenwoordigd zijn bij activiteiten. 

Overwegende dat: 

• DWARS een vereniging is die staat voor inclusiviteit en het verwelkomen ongeacht iemands achtergrond, 
• DWARS Amsterdam al lang bestaat binnen de vereniging en ondanks uitbreidingen geen verandering in de 

naam heeft gekend, terwijl dit wel mogelijk is, 

Roept het aantredend afdelingsbestuur op: 

• Om in het bestuursjaar 2023-2024 een officiele naamswijziging van de afdeling door te voeren, 
• Daarbij de huidige naam “DWARS Amsterdam”, te wijzigen naar een inclusievere naam, bijvoorbeeld 

“DWARS Noord-Holland & Flevoland”, 
• Dit zoveel mogelijk in een keer uit te voeren, logodesign, fysiek en digitaal promotiemateriaal en de website 

meewegende, 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Toelichting: 

De afdeling heeft nog steeds de naam van toen het alleen de gemeente kende. Tegenwoordig omvat de afdeling 
twee provincies, twee provincies die onvoldoende erkend worden. Het is onze mening, en die van anderen, dat de 
afdeling mee moet gaat met de tijd en de naam moet veranderen naar de provincies die over tijd deel zijn gaan uit 

https://dwars.org/amsterdam/zomer-aav/wijzigingsvoorstellen
https://dwars.org/amsterdam/zomer-aav/wijzigingsvoorstellen
https://dwars.org/amsterdam/zomer-aav/moties
https://dwars.org/amsterdam/zomer-aav/moties
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maken van de afdeling. Dit zal hopelijk ook leiden tot een mindere focus op Amsterdam in het organiseren van 
activiteiten en het reageren op politieke en maatschappelijke ontwikkelingen. 


